
1 
 

Protokół nr XLI/2022 

obrad XLI sesji VIII kadencji Rady Gminy Jeżewo z dnia 20 stycznia 2022 r. w godzinach od 

13:10 do 14.20 przeprowadzonej poprzez użycie środków komunikacji elektronicznej 

Obradom przewodniczył Pan Sławomir Stefan, Przewodniczący Rady Gminy Jeżewo. 

Protokołowała Joanna Kunek. 

Obecni: Radni Rady Gminy Jeżewo (lista obecności stanowi załącznik do protokołu).  

Radny nieobecny: Rafał Szymczak. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – p. Maciej Rakowicz. 

2. Sekretarz Gminy – p. Marta Polakowska. 

4. Kierownik Gminnych Wodociągów i Oczyszczalni – p. Joanna Barwik. 

6. Kierownik GOPS – p. Małgorzata Skiba. 

7. Dyrektor CBiK – p. Ilona Walecka. 

8. Sołtys sołectwa Czersk Świecki – Józef Zagert. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu obrad XL sesji. 

5. Składanie wniosków i interpelacji. 

6. Przedstawienie informacji międzysesyjnych przez Wójta Gminy.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy Jeżewo na 2022 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego działek nr 203/17 i 203/18 w obrębie Jeżewo, gmina Jeżewo. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Jeżewo na lata 2022 - 2030. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkola i oddziałów przedszkolnych działających powyżej 5 godzin 

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Jeżewo i dokumentów niezbędnych 

do potwierdzenia tych kryteriów oraz o przyznawaniu każdemu kryterium określonej liczby 

punktów. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia odpłatności, zasad korzystania i wynajmowania hali 

sportowej w Jeżewie. 

12. Sprawozdanie z działalności Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Gminy Jeżewo za rok 

2021. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 – Otwarcia XLI sesji Rady Gminy Jeżewo dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir 

Stefan, witając Pana Wójta, radnych, mieszkańców gminy śledzących obrady w internecie oraz 

pracowników gminy uczestniczących w posiedzeniu. Przewodniczący Rady poprosił o uczczenie 

minutą ciszy zmarłego radnego poprzedniej kadencji, Pan Jerzego Golonkę.  

Ad. 2 – Pan Sławomir Stefan, Przewodniczący Rady Gminy Jeżewo poprosił Wiceprzewodniczącego 

Rady, Pana Grzegorza Ziółkowskiego o potwierdzenie quorum. Radny Grzegorz Ziółkowski stwierdził, 

że na ustawowy skład Rady wynoszący 15 członków, w obradach sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi quorum i upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych uchwał.  

W związku z przeprowadzaniem obrad w systemie zdalnym, zgodnie z art. 14 ust. 3 ustawy o 

samorządzie gminnym oraz & 51 ust. 1a Statutu Gminy Jeżewo, Przewodniczący Rady Gminy 

przeprowadził na sesji głosowania imienne nad poszczególnymi punktami porządku obrad.  

Ad. 3 – Wobec braku uwag do przedstawionego porządku obrad, Przewodniczący Rady przeszedł do 

imiennego głosowania, w wyniku którego porządek sesji został przyjęty jednogłośnie – 13 głosami „za” 

/imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/. Radny Henryk Rybak nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad. 4 – Wobec braku uwag do projektu protokołu XL sesji, Przewodniczący Rady poddał pod imienne 

głosowanie przyjęcie protokołu. Rada Gminy Jeżewo przyjęła protokół  XL sesji jednogłośnie – 14 

głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad. 5 – Wniosków i interpelacji nie złożono. 

Ad. 6 – Wójt Gminy Jeżewo, Pan Maciej Rakowicz przedstawił informacje o działaniach podjętych w 

okresie miedzy sesjami: 

- W dniu 28 grudnia 2021 r. Pani Oliwia Czerwińska (mieszkanka naszej gminy), a zarazem 

zawodniczka klubu sportowego Wda Świecie odebrała nagrodę od Wójta Gminy Jeżewo i 

Przewodniczącego Rady Gminy Jeżewo za swoje osiągnięcia sportowe na arenie międzynarodowej i 

krajowej. Pani Oliwia na początku 2020 roku została powołana do kadry narodowej i na Mistrzostwach 

Europy Kadetek w boksie w kategorii do 75 kg wywalczyła złoty medal. Ponadto Pani Oliwia ma w 

swoim dorobku również brązowy i złoty medal Mistrzostw Polski, srebro Pucharu Świata oraz złoty 
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medal Międzynarodowych Mistrzostw Śląska. Jeszcze raz gratulujemy uzyskanych wyników i 

dziękujemy za reprezentowanie naszej gminy na arenie międzynarodowej.  

- W dniu 29 grudnia 2021 r. zostało odebrane zadanie pn.: Budowa stacji uzdatniania wody i 

rozprowadzenie sieci wodociągowej w miejscowości Pięćmorgi. W ramach tego zadania wybudowana 

została stacja uzdatniania wody o średniej dobowej produkcji ok. 250 m3 wraz z pompownią drugiego 

stopnia, infrastrukturą techniczną i zbiornikiem retencyjnym o pojemności 50 m3 z agregatem zasilania 

awaryjnego. Rozprowadzona została również sieć wodociągowa o długości całkowitej – 4031,0 m i 

długości przyłączy – 245,0 m. Stacja będzie niezależna i w przypadku braku prądu załączy się agregat, 

który będzie podtrzymywał napięcie w stacji. Całkowity koszt wyniósł 2 833 719,63 zł. Dofinansowanie 

2 000 000 złotych w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 Wsparcie 

inwestycji związanych z tworzeniem, ulepszeniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej 

infrastruktury, w tym inwestycji w energię odnawialną i w oszczędzanie energii. Wykonawcę wyłoniono 

w drodze przetargu. Zadanie zostało wykonane przez firmę „HIRSZ” z siedzibą ul. Słowackiego 9, 83-

322 Stężyca. 

 

- Na początku miesiąca, zgodnie z obietnicą zaprosiłem na obiad zwycięzców ubiegłorocznej aukcji 

przeprowadzonej podczas Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Państwo Kamila i Radosław 

Dalakowie podczas odbywających się w styczniu licytacji wylicytowali tzw. „Obiad z Wójtem”. 

Podczas obiadu rozmawialiśmy o trwających i planowanych inwestycjach na terenie Gminy Jeżewo 

oraz o sytuacji małych przedsiębiorstw w trakcie trwającej pandemii. Spotkanie było też okazją do 

powspominania lat 90-tych, w których wychowywaliśmy się na terenie Naszej Gminy. 

- Na początku tego roku ruszyła modernizacja budynku po gimnazjum w Laskowicach, w którym 

zostaną ulokowane przedszkole, żłobek, biblioteka oraz dom kultury. Koszt zadania to 10 497 423,18 

zł, z czego kwota dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych wyniesie 4 

500,00 zł. 

- W dniu 6 stycznia 2021 r. w Szkole Podstawowej w Laskowicach odbył się świąteczny turniej tenisa 

stołowego, którego organizatorami byli: Wójt Gminy Jeżewo, Centrum Biblioteki i Kultury w Jeżewie, 

LUKS Kusy Laskowice oraz SP w Laskowicach. W zawodach wzięło udział 42 uczestników w trzech 

kategoriach wiekowych. Zawodnicy, którzy zajęli miejsca od I do IV, otrzymali talony na sprzęt 

sportowy.  

- Gmina Jeżewo pozyskała wsparcie finansowe na doposażenie i poprawę standardu obecnie 

funkcjonującej stołówki szkolnej w Szkole Podstawowej w Jeżewie w ramach wieloletniego 

Rządowego Programu „Posiłek w szkole i w domu” w latach 2019 – 2023. W ramach dofinansowania 

zakupiony został sprzęt AGD: piec konwekcyjno-parowy, kuchnia gazowa 6-palnikowa z piekarnikiem 
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elektrycznym, zmywarko-wyparzarka, lodówka, szafy chłodnicze, mikser ręczny, gofrownica, 

maszynka do mięsa, szatkownica do warzyw i wiele innych niezbędnych urządzeń. Łączny koszt 

zakupionych sprzętów wyniósł 92 195,47 zł, z czego kwota dofinansowania wyniosła 70 523,00 zł. 

- Gmina Jeżewo otrzymała z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Toruniu dofinansowanie na demontaż, transport oraz unieszkodliwianie odpadów zawierających azbest. 

Dlatego zachęcamy mieszkańców naszej gminy, którzy planują w okresie do 30 września 2022 r. 

wymienić pokrycia dachowe zawierające azbest do złożenia wniosku w nieprzekraczalnym terminie do 

dnia 31 marca 2022 r. 

- w Urzędzie Gminy można złożyć wniosek o tzw. dodatek osłonowy, przysługuje on gospodarstwu 

domowemu, którego przeciętne miesięczne dochody nie przekraczają 2 100,00 zł w gospodarstwie 

jednoosobowym albo 1 500,00 zł na osobę w gospodarstwie wieloosobowym. Aby otrzymać dodatek 

osłonowy wniosek należy złożyć do 31 stycznia lub do 31 października 2022 roku. Wysokość dopłat w 

ramach dodatku osłonowego wynosi od 400,00 zł do 1 437,50 zł w zależności od wysokości dochodu i 

liczby osób wchodzących w skład gospodarstwa domowego. 

- Podobnie jak w ubiegłych lata na początku roku ukazały się statystyki Urzędu Stanu Cywilnego za rok 

2021. W ubiegłym roku w naszej gminie urodziło się 77 dzieci (w tym 38 dziewczynek i 39 chłopców). 

Zmarło 87 mieszkańców (najstarsza osoba miała 97 lat). W gminie zameldował się 338 osób na pobyt 

stały i 90 osób na pobyt czasowy. Liczba mieszkańców na koniec 2021 roku to 7839 osoby. W 

porównaniu do roku 2020 liczba mieszkańców naszej gminy zmniejszyła się o 140 osób.  

Informacje dotyczące prowadzonych postępowań o udzielenie zamówienia publicznego: 

- W dniu 18 stycznia 2022 r. rozpoczęło się postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego dla 

zadania: ’Rozprowadzenie sieci wodociągowej w miejscowości Pięćmorgi, Gmina Jeżewo – II etap”. 

Przedmiotem zamówienia jest budowa sieci wodociągowej na terenie miejscowości Pięćmorgi, w 

rejonach wcześniej nie objętych dostawą wody z gminnego systemu zasilania w wodę. Zakres obejmuje 

budowę sieci wodociągowej wraz z przyłączami do granicy działek. W ramach budowy sieci 

wodociągowej o długości całkowitej – 2 438 m oraz całkowitej długości przyłączy – 170,0 m, powstaną: 

rurociągi zasilające, uzbrojenie sieci wodociągowej oraz przyłącza wodociągowe. Oferty można składać 

do dnia 02 lutego 2022 r. do godz. 10.00 za pośrednictwem platformy zakupowej.  

- odśnieżanie chodników w dniu 10.01.2022 r. została podpisana umowa na odśnieżanie chodników na 

terenie miejscowości Jeżewo i Laskowice zgodnie, z którą wykonawca przystąpi do prac w ciągu 1 

godziny od zgłoszenia przez pracownika Urzędu Gminy, zgodnie z sugestiami z ubiegłego roku, w tym 

chodniki są odśnieżane sprzętem, który nie uszkadza powierzchni i jest przeznaczony do tego typu 

nawierzchni; 
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- odśnieżanie dróg gminnych zgodnie z podpisanymi umowami wykonawca przystąpi do prac również 

w ciągu godziny od zgłoszenia przez pracownika Urzędu Gminy. Każda decyzja o akcji odśnieżania 

zależy od tego, jakie są aktualne warunki pogodowe i stan dróg.  

Przewodniczący Rady podziękował Wójtowi Gminy za złożone sprawozdanie i zadał pytanie dotyczące 

terminu uruchomienia nowo wybudowanego suwu w miejscowości Pięćmorgi. Wójt Gminy 

odpowiedział, że suw jest gotowy do pracy, natomiast kwestia podłączania do sieci leży po stronie 

mieszkańców i tempa wykonywania przez nich przyłączy. Wójt Gminy dodał, że pierwsi mieszkańcy 

będą mogli podłączać się wiosną bieżącego roku.  Wobec braku pytań ze strony radnych, 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnych punktów posiedzenia. Poinformował, że wszystkie 

materiały i projekty uchwał zostały szczegółowo omówione i uzyskały pozytywne opinie komisji na 

posiedzeniu, które odbyło się w dniu 18 stycznia  2022 r.  

Ad. 7 – uchwała nr XLI/329/2022 w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy Jeżewo na 

2021 rok 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały i zapytał Wójta Gminy ile piecy będzie 

można wymienić po zwiększeniu planu wydatków na dotacje związane z wymianą systemów 

ogrzewania węglowego na ekologiczne źródła ciepła. Wójt Gminy odpowiedział, że podjęcie uchwały 

pozwoli na wymianę 15 ekologicznych źródeł ciepła. Dodał także, że środki kwalifikowane będą 

uwzględniane już od 1 stycznia, a program gminny można łączyć z innymi dofinansowaniami np.  z 

programem Czyste Powietrze. Innych pytań ani  uwag nie wniesiono  i w głosowaniu imiennym projekt 

uchwały został przyjęty jednogłośnie  – 13 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do 

protokołu/. Z powodu problemów technicznych radny Michał Kaczmarek nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad. 8 – uchwała nr XLI/330/2022 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego działek nr 203/17 i 203/18 w obrębie Jeżewo, gmina Jeżewo 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Radni nie wnieśli uwag i w głosowaniu 

imiennym przyjęli go jednogłośnie – 14 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad. 9 – uchwała nr XLI/331/2022 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Jeżewo na lata 2022 - 2030 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Radni nie wnieśli uwag i w głosowaniu 

imiennym przyjęli go jednogłośnie – 13 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/. 

Z powodu problemów technicznych radny Michał Kaczmarek nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad. 10 – uchwała nr XLI/332/2022 w sprawie zmiany kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkola i oddziałów przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Jeżewo i 
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dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz o przyznawaniu każdemu 

kryterium określonej liczby punktów 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Radni nie wnieśli uwag i w głosowaniu 

imiennym przyjęli go jednogłośnie – 13 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/. 

Z powodu problemów technicznych radny Michał Kaczmarek nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad. 11 – uchwała nr XLI/333/2022 w sprawie ustalenia odpłatności, zasad korzystania w 

wynajmowania hali sportowej w Jeżewie 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały i dodał, że uwagi radnych z posiedzenia 

komisji zostały wprowadzone do projektu uchwały. Poinformował również, że w pkt 11 regulaminu hali 

sportowej, zostanie zmieniona grubość puzzli gumowych na 35 mm. Wójt Gminy zaznaczył, że nowa 

nawierzchnia jest ułożona na specjalnej konstrukcji drewnianej, a gwarancja udzielona jest na 

użytkowanie zgodne z przeznaczeniem pod warunkiem zastosowania zaleceń producenta. W przypadku 

ćwiczeń siłowych nie zastosowanie mat o grubości co najmniej 35 mm, spowoduje utratę gwarancji. 

Radny Henryk Rybak zgłosił wątpliwości dotyczące używania ciężkiego sprzętu na hali i zapytał o 

możliwość całkowitego zakazu użytkowania tego rodzaju sprzętu. Po krótkiej dyskusji  i odczytaniu 

informacji od producenta nawierzchni, postanowiono nie wprowadzać zmian dotyczących prowadzenia 

zajęć z ciężkim sprzętem. Innych pytań ani uwag nie wniesiono i w głosowaniu imiennym projekt 

uchwały został przyjęty  jednogłośnie – 13 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do 

protokołu/. Z powodu problemów technicznych radny Michał Kaczmarek nie brał udziału w głosowaniu. 

Ad. 12 – Przewodniczący komisji skarg, wniosków i petycji przedstawił sprawozdanie z działalności 

komisji w roku 2021, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. 13 – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Pana Wójta z prośbą o sprawdzenie możliwości 

archiwizacji zdjęć i innych materiałów historycznych gromadzonych przez pana Jerzego Golonkę, a 

dotyczących naszej gminy tak, aby można było z nich legalnie korzystać i je udostępniać.  

Na zakończenie Wójt Gminy poinformował radnych, że w związku z wnioskiem radnego Stanisława 

Sołtysiaka, autobusy jadące  do Drzycimia będą wjeżdżały do Krąplewic nowym odcinkiem drogi i tam 

się  zatrzymywały. Radny Stanisław Sołtysiak podziękował Wójtowi za interwencję zwrócił jednak 

uwagę, że zmiana kierunku jazdy będzie wymagała budowy nowego przystanku na początku tego 

nowego odcinka drogi. Wójt odpowiedział, że zwróci się do Starostwa Powiatowego w Świeciu, aby 

autobus zatrzymywał się zaraz po wjeździe w tą drogę.  

Ad. 14  -  W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Jeżewo, Pan 

Sławomir Stefan zamknął o godz. 14:20 obrady XLI sesji VIII kadencji Rady Gminy Jeżewo, dziękując 

wszystkim za udział w obradach.  
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Protokołowała       Przewodniczący Rady Gminy 

Joanna Kunek              Sławomir Stefan 

 


